
 

Informacja o SENSE consulting w tekście łatwym do 
czytania i zrozumienia. 

 

 

Czym zajmuje się SENSE consulting? 
SENSE consulting to firma, która pomaga innym organizacjom 
w rozwoju. Naszymi klientami są między innymi: 

• Przedsiębiorstwa 

• Uczelnie 

• Szpitale 

• Urzędy 

 

Jak pomagamy? 

• Pomoc w zdobywaniu dotacji: 
Wspieramy naszych klientów w pozyskaniu funduszy i 
rozliczaniu projektów. Dzięki temu mogą oni inwestować 
w: 

o rozwój 

o szkolenia 

o nowe rozwiązania 

 

• Szkolenia dla pracowników: 
Organizujemy szkolenia, które uczą lepszego 
wykonywania zadań i współpracy w zespole. 

 



• Tworzenie innowacji: 
Pomagamy opracowywać nowe produkty, usługi i 
procesy, które wspierają rozwój firm. 

 

• Zrównoważony rozwój: 
Doradzamy, jak działać w sposób bardziej przyjazny dla 
środowiska i ludzi. 

 

Nasze wyróżnienia i współpraca: 

• Jesteśmy członkiem Rady Polskiej Izby Firm 
Szkoleniowych. 

• Posiadamy Certyfikat Jakości SUS 2.0. 

• Jesteśmy oficjalnym partnerem FRIS®. 

 

Efekt naszej pracy: 
Dzięki naszej pomocy firmy rozwijają się, działają sprawniej i 
osiągają lepsze wyniki. 

 

Skontaktuj się z nami: 

Zadzwoń do nas: +48 61 843 26 11 

 

Napisz do nas: biuro@senseconsulting.pl 

 

Godziny pracy: poniedziałek-piątek godziny od 8:00 do 16:00 
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